
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 
 
 

Technische vraag aan: Jolien Zweers 

 
1. Onderwerp:  Raadsvoorstel harmonisatie milieuregelgeving 

Pagina 3: Wanneer de geurnomen wel op dit moment aangepast zouden worden, kunnen er 
veehouderijen zijn die niet meer aan de norm voldoen, of er wordt ruimte voor uitbreiding 
gecreëerd die misschien niet wenselijk is in dit gebied. Door eerst een analyse uit te voeren en een 
geurgebiedsvisie op te stellen kan onderzocht worden of het wenselijk is dat de norm omhoog of 
omlaag wordt aangepast. Op dit moment wordt er wegens tijdsdruk en noodzaak van behoud van 
de milieuregelgeving voorgesteld om de normen nog niet aan te passen. In de komende jaren 
wordt deze analyse wel uitgevoerd, en aan de hand van deze conclusie worden de geurnormen 
aangepast. 
 
Vraag: In wat voor termijn zouden we dit kunnen verwachten? 
      

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 1-11-2023  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Jolien Zweers en Chris Rodoe 

Datum: 1-11-2023 
 
Vraag: 
In wat voor termijn zouden we dit kunnen verwachten? 
 
Antwoord: 
We streven er naar om dat deze bestuursperiode te doen gezien ook de ambities van deze 
coalitie en het belang van milieu en volksgezondheid.  
Daarnaast is het in het kader van de omgevingswet van belang dat de ontwikkeling van 
milieubeleid, en in het bijzonder geurbeleid, wordt ontwikkeld in samenhang met de 
ontwikkeling van het omgevingsplan. Deze dient voor 2032 vastgesteld te worden. 
 
Tevens geldt dat voor veehouderijen die op omliggende geurgevoelige objecten (zoals 
woningen) een overschrijding veroorzaken reeds een bestaande milieuvergunning hebben. 
Deze milieuvergunning kunnen we niet zomaar aanpassen. Op het moment dat de 
betreffende veehouderij een herziening of een nieuwe milieuvergunning aanvraagt dient de 
overschrijding minimaal 50% van de overschrijding worden gereduceerd. 
 

 
 
 
 
  


